
V Praze, 22. 4. 2015

Dobré poledne vážené dámy a pánové, 
vážený pane starosto.

Se svou interpelací se obracím na Radu MČ Praha 1.

Při své interpelaci na zastupitelstvu Magistrátu hlavního města Prahy dne 14. 4. 2015 k tématu 
tranzitní dopravy přes Prahu 1 jsem se dozvěděl jak od radního MHMP pana Dolínka, tak od 
zastupitele MHMP a místostarosty MČ Praha 1 pana Hodka, že v této věci probíhají jednání 
mezi magistrátem (radní pro dopravu pan Dolínek) a Prahou 1 a “dohoda” je na dobré cestě. 
Vzhledem k této skutečnosti bych chtěl Radu MČ Praha 1 požádat o dodatečné informace:

1. Prosím upřesněte, v jakém rozsahu probíhala, probíhají nebo budou probíhat jednání 
mezi Prahou 1 a magistrátem HMP ve věci omezení tranzitní dopravy přes centrum 
města.

2. Existuje jednotný postoj Rady MČ Praha 1 na otázku omezení tranzitní dopravy přes 
centrum města? 

3. Pokud takový jednotný postoj existuje, jak zní? Pokud neexistuje, jak zní dílčí postoje 
Rady v této věci?

4. Jaká konkrétní opatření pro omezení tranzitní dopravy přes centrum města bude Rada 
navrhovat? Pokud v této věci nepanuje v Radě MČ P1 shoda, o jaké mluvil minulý týden 
místostarosta Hodek, jaká opatření jsou v této věci zvažována?

5. Jakou formou hodlá Rada MČ Praha 1 zapojit občany do přípravy případných opatření 
pro omezení tranzitní dopravy přes centrum města?

6. Hodlá Rada MČ Praha 1 navázat zmiňované změny v dopravě termínově na otevření 
tunelového komplexu Blanka?

Děkuji.

Petr Kučera
XXXXXXXXXXXX XX
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